
BYGAARDENS VEJLAUG. Bestyrelsesmøde 9.9.90 kl 19.00 hos Jørn T.

l. Jørn T orienterede om økonomien. Der er pt ca 150.000 likvid.
Mht. indtægterne mangler ca 25 % at betale kontingent 89, det
skønnnes at dreje sig om a) ikke-betalere og b) ny-tilflyttede,
hvoraf nogle fejlagtigt har betalt forholdvis. Det er galt,
idet gælden følger matr.nr og bØr afregnes ved overtagelse.
Jørn T rykker for manglende betaling.
Det blev aftalt at udsende nye girokort (kontingent 90) den
20. sept med forfaldsdato l. nov 90.

Udgifter: Der er refunderet ca 33.000 for kommunale vejrepara-
tioner (budget 40.000). Der skønnes at mangle lidt.
Refusion af jordkabler er ikke helt up to date, pr 1.9.90 er der
anvendt 11.500 på dette (budget 10.000).

2. Vejtræer. Jørn A kontakter stadsgartneren mhp besigtigelse.
Jan T går med stadsgartneren rundt (dagtimer). Der ønskes til-
bud/overslag på beskæring, erstatningstræer og nye vejtræer på
Børglumvej (på de strækninger hvor de mangler)

3. Vejreparation. Jørn T foreslog en to-faset model, hvor vi først
sikrer en reparation, så vejene kan klare vinteren og derefter
forsøger med det "store projekt" en gang til.

- Jørn T kontakter vejkontoret/vedligeholdelse
- Jørn A kontakter Rasmussen og Schiødtz (vejingeniører)
- Hans R kontakter entreprenør Gendrup

alle med henblik på tilbud og gode råd angående vejistand-
sættelser, nu og senere.

- Jø:n T kontakter Kirsten Petersen (vejkontoret/privatvejs-
gruppen) mhp. at få genoptaget forhandlinger om kommunal
overtagelse af vejvedligeholdelsen.

4. Per M har stadig kontakten til kloakservice. Vi bestemte os
for at tage Albertslund (langt billigst) og få spulet kloak-
kerne efter løvfald eftråret 90 (november)

5. Næste møde i bestyrelsen: Lørdag 6. okt.90 kl 13.30 hos Hans R


